
 

Αθήνα, 08 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

 

Προς: Τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Αναγκαιότητα αύξησης των θέσεων μόνιμου προσωπικού διασωστών 

στο Παράρτημα ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης.» 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

Το Παράρτημα του ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης αντιμετωπίζει σοβαρές ελλείψεις σε μόνιμο 

προσωπικό διασωστών, γεγονός που επηρεάζει αρνητικά την ποιότητα και την 

ταχύτητα των παρεχόμενων υπηρεσιών επείγουσας προνοσοκομειακής φροντίδας 

στους πολίτες της ευρύτερης περιοχής. 

Σύμφωνα με στοιχεία, ο μέσος όρος ηλικίας των διασωστών στο Παράρτημα 

Θεσσαλονίκης ανέρχεται στα 56,2 έτη, με πολλές επικείμενες συνταξιοδοτήσεις να 

αναμένονται στο άμεσο μέλλον. Η τελευταία πρόσληψη μόνιμου προσωπικού 

διασωστών στο εν λόγω Παράρτημα πραγματοποιήθηκε το 2016, γεγονός που έχει 

οδηγήσει σε σημαντική μείωση της επιχειρησιακής ικανότητας. 

Επιπλέον, ο αριθμός των ασθενοφόρων που επιχειρούν στην πόλη της Θεσσαλονίκης 

έχει μειωθεί από 26 σε 20 την τελευταία πενταετία, γεγονός που συνεπάγεται 

αυξημένο φόρτο εργασίας για το υπάρχον προσωπικό και πιθανές καθυστερήσεις 

στην ανταπόκριση σε επείγοντα περιστατικά. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προτίθεται το Υπουργείο Υγείας να αυξήσει τον αριθμό των θέσεων μόνιμου 

προσωπικού διασωστών για το Παράρτημα ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης στην 

επόμενη προκήρυξη, ώστε να καλυφθούν οι αυξημένες ανάγκες της περιοχής; 

2. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου για την ανανέωση και ενίσχυση του 

προσωπικού διασωστών στο Παράρτημα Θεσσαλονίκης, λαμβάνοντας υπόψη 

τον υψηλό μέσο όρο ηλικίας και τις επικείμενες συνταξιοδοτήσεις; 
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3. Υπάρχει πρόβλεψη για την αύξηση του αριθμού των επιχειρούντων 

ασθενοφόρων στην πόλη της Θεσσαλονίκης, ώστε να διασφαλιστεί η άμεση 

και αποτελεσματική παροχή υπηρεσιών επείγουσας προνοσοκομειακής 

φροντίδας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Παππάς Πέτρος 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ 

 

 

 

 

 




